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z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 28 listopada2017 roku

Sesję otworzyła Przewodniczqca Rady Gminy Mietków - Hęlęna Artymowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', ptzywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji zdnia26.10.2017 t.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmianw budzecie gminy na20l] tok.
4, Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Za\<ładu

Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwięrdzenia taryf opłat na 2018 rok za pobór wody

z wodociągów na terenie gminy Mietków otaz za ścieki odprowadzane do gminnej
oczyszczalni.

6, Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat na 2018 rok zausługi komunalne świadczone
ptzez Zil<ład Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na |ata
2018-2020.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałarua Przemocy
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie nalata20l8-2024.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wytaienia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŻawy
po umowie zawartej naczas oznaczony do 3 lat.

10. Podjęcie uchwały w sprawie ptzekształcenia dotychczasowej sześcioletniej szkoły
podstawowej w ośmioletnią szkołę podstawową.

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasubezpłatnego nauczania, wychowania i opieki
w przedszkolu publicznym.

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego i warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w
przedszkolu publicznym.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Mietków z
orgaruzacjani pozarządowymi i innymi podmiotami ptowadzącymi działalnośó pożytku
publicznego w 2018 roku".

14. Wnioski i interpelacje radnych.
15. Sprawy róŻne.
16. Zamknięcie Sesji.

Ad.2
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu zpoptzedniej
sesji z dnia26.I0.20l7 r.
Głosowało 12 radnych _ oddano If głosow ,,zd,.
Przewodni cząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Na wstępie Przewodnicząca RG _ Helena Ańymowicz udzielił'a głosu Panu Mirosławowi
Stawskiemu - Dyrektorowi Gminnego ośrodka Kultury w Mietkowie, który zwrócił' się z prośbą
do sohysów i radnych aby zadeklarowali jakie festyny i w jakim terminie w 2018 roku będą
organizowane, aby mógł zabezpieczyó środki na ten cel oraz określili się czy będą potrzębowaó
wsparcia ze strony GoK. Poinformował', ie GoK nie będzie prowadziŁ animacji na tych festynach.
W związku z tym zaproponował, aby powołaó grupę animatorów na poszczególnych wsiach z
młodych ludzi powyŻej 16 roku zycia. Poprosił o zgł'aszartie takich osób. Dostaną sprzel, zostaną
przeszkoleni, np. przezludzi z LGD. Dodał, Że zakupione zostaną jakieś tzęczy' aby te animacje
bvłv wesołe.
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_ Andrzej Pietruszka _ Z-ca Przewodniczącej _ powiedziil',że moŻe przekazaó ksero wykazu

imprez z ubiegłego roku i prosi o korektę i zadeklarowanie imprez na rok 2018.
- Jolanta Borecka _ sohys wsi Mietków _ zapyiaŁa, czy będzie spotkanie w sprawie wyboru

nowych inicjatyw.
- M. Stawski _ powiedział, ie było ok. f0 tys. zt' na inicjatywy. Na konferencji' w której

uczestniczył byty naciski, aby moinabyło byó beneficjentem po raz drugi. W związku ztym
my będąc beneficjentem w 2017 roku mozemy w przyszłym roku ubiegaó się o środki na
inicjatywy. Aby uzyskaó środki naleźty zrobić diagnozę środowiska,ptzeprowadzić,badartia,
a potem wybraó od 3 do 7 inicjatyw. Wybór inicjatyw odbędzie się wiosną, area|izacja od
sierpnia do końca roku.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmian w budzecie gminy na20l7 rok.

- Regina ozga _ Skarbnik Gminy _ powiedział.a, ie rok budzetowy i kalendarzowy dobiega
końca, proponuje dokonaó następujących zmian w budzecie gminy - w planie dochodów
zwiększyc plan ze względu na wyiszą ich rea|izację, a zmniejszyć p|an z uwagi na brak
realizacji.W planie wydatków dokonać przesunięó polegających na zmniejszeniu planu:
- w ośrodku Pomocy Społecznej - osoby, które nabyły uprawnienia emerytalne a pozostają
nadalw zatrudnieniu - 50.000 zł
- wydatki zvtiqzane z planem zagospodarowania przestrzenrtego będą realizowane w
ptzysztym roku _ t2.000 zł,
- wydatki związane z obsługą zadłuŻęnia uległy zmniejszeniu, gdyŻ kredyt został.
zaciągnięty w IV kwartale br. - 20.650 zł,
-, brak sprzedazy nieruchomości spowodował oszczędności w podatku vat - 7,500 zł.
Srodki te proponuj e przeznaczyÓ na:
- dowozenie uczniów do szkół - 40.000 zł-
- zakup usług remontowych remiza oSP. 5000 zł.
- składki ZUS w administracji - 26.000 zł
- zakup monitoringu do budynku UG i terenu ptzy|egł'ego - 13,500 zł.
- wykup gruntów naposzetzenie dróg gminnych - 650 ZŁ
. na przeciwdziałanie alkoholiznowi - 5 000 zł
W związku z oszczędnościami w realizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych - kwotę
42 .000 zł. ptzeznacza się na budowę ul. Słonecznej w Borzygniewie.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało T2 rudnych_ oddano I2 głosów ,,zt,.
Przewodni cząca stwierdziła, że protokół. zostały przyjęty jednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zal<ładu Gospodarki Komunalnej w
Mietkowie.

- Ireneusz Słoma _ Sękrętarz Gminy - wyjaśnił, ze kolejne trzy uchwały dotyczą opłat i taryf
ZakJadu Gospodarki Komunalnej, dodając, ze wchodziw życie nowa ustawa itrzebabędzie
ponownie ustalaó stawki
Następnie przedstawił projekt uchwały

Głosowało If radnych _ oddano 12 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf opłat na 2018 rok za pobór wody z wodociągów na teręnie
gminy Mietków orazza ścieki odprowadzane do gminnej oczyszczaIni,

_ I. Słoma przedstawił projekt uchwały.
Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za,,.
Przewo dni cząc a stwi erdził a, ie uchw ała zo stała p o dj ęta j edno gło śni e.
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Uchwała w sprawie wysokości opłat na 2018 rok za usługi komunalne świadczone ptzez Za|<ład
Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.

- I. Słoma przedstawił projekt uchwaĘ.
Głosowało 12 rudnych_ oddano 12 głosów ,,za,,.
Przewo dni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad7 .
Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na|ata20l8-2020.

- Projekt uchwały przedstawił Adam Kozarowicz_Wójt Gminy
Głosowało 12 radnych_ oddano 12 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała po dj ęta j edno gło śnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdział'ania Przemocy w Rodzinie oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie talata20lS-2024.

- Projekt uchwĄ przedstawił I. Słoma - Sekretarz Gminy
Głosowało 12 radnych _ oddano 12 gł'osów,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a zostałapodj ęta j ednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie wyruienia zgody na zawarcie kolejnej rrmowy dzieriawy po umowie zawartej
na czas oznaczony do 3 lat.

- Projekt uchwały przedstawiłAdam Kozarowicz_Wójt Gminy
Głosowało If rudnych* oddano I2 głosów ,,zt,.
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwaŁa zostałapodj ęta j ednogłośnie.

Ad 10.
Uchwała w sprawie przeksńałcenia dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej w
ośmioletnią szkołę podstawową.

- Projekt uchwały przedstawił I. Słoma _ Sekretarz Gminy
Gtosowało 12 radnych- oddano 12 g]osów ,,zd,.
Przewo dni cząca stwierdziła, ze uchwał a została podj ęta j edno gło śnie.

Ad  11 .
Uchwała w sprawie ustalenia czasubezpł'atnego nauczanla, wychowania i opieki w przedszkolu
publicznym.

- Projekt uchwały przedstawił I. Słoma - Sekretarz Gminy - wyjaśniaj ąc, Że ze względu na
nową ustawę należało rozgtarńczyó czasbezpŁatnego nauczania i określenie wysokości opłat
_ do tej pory było to w jednej uchwale'

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 gŁosów ,,za',,
Przewodni cząca stwierdziła , ze uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad12.
Uchwała w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego i
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia ztych opłat w przedszkolu publicznym.

- Projekt uchwały przedstawił I. Słoma _ Sekretarz Gminy
Głosowało 12 rudnych _ oddano 12 głosów ,,za.,.
Przewodni cząca stwierdziła , ie uchwała zostaŁa podj ęta j ednogłośnie.

Ad 13.
Uchwała w sprawie przyjęcia,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Mietków z organizacjani
pozarządovtymi i innymi podmiotamiprowadzącymi działa|nośó pozytku publicznego w 2018 roku
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- Projekt uchwały przedstawił I. Słoma _ Sekretarz Gminy _ wyjaśniaj 4c, ze taka uchwała

podejmowana jest co roku.
Głosowało 12 radnych _ oddano 12 gł.osów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła , ze uchwał.a zostaŁa podj ęta j ednogłośnie.

Ad 14.
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono.

Ad 15.
_ RyszardŁącz_ Z-ca Przewodniczącej _ zwrocił' się z pytaniem do przedstawicieli policji jak

oceniają gminę Mietków pod względem bezpieczeństwa
- Policjant odpowiedział, ze są zadowoleni, aczkolwiek mogłoby byó lepiej.
- Kamila Czmiel Prezes Stowarzyszenia Seniorów 50+ - zaprosiła wszystkich na spotkanie

we wtorek na godz. 16:00 oraz na spotkanie styczniowe) na którym odbędzie się prelekcja
neurologa na temat ,,Zaburzenia snu".

- Jolanta Borecka sołtys wsi Mietków - zgłosiła skargi mieszkańców na opadanię bardzo
duzej ilości pyłów w czasie suszenia kukurydzy przęz Herim, co jest batdzo uciqŻ|iwe, na
bałagan, kałuŻe wody i błoto na odcinku z ośrodka zdrowia i urzędu gminy do apteki _
droga koło parkingu' na firmę zmieniającą słupy oświetleniowe _ przeniesiono słup, został
po nim wykop w którym zbiera się woda, rozkopana jest ul. Spółdzielcza - są zostawione
niedoróbki. Poza tym ptzy transformatorze spadło przęsło - nie wiadomo czy był odbiór
tego - kiedyś firma jak wchodzlłana roboty, czy koiczył'ą z\aszała to do sohysa, teraz się
tego nie robi.

- Kazimierz Polański - radny _ zgł'osił', źze na ul. ogrodowej po wykonanych pracach
zaĘadania światłowodów teren nie został wyrównany, pozostały rozkopy _ obawia się, ze
ktoś moze tamzŁarnać nogę.

- J. Borecka _ dodała, ze po tych pracach pozostał tęŻna ulicy garb. PowiedziałatóvtnieŻ, Że
jest bałagan i brud w centrum Mietkowa _ koło poczty i firmy Flora. UwuŻa, ze skoro nie
ma pracowników sprzątającychnaleŻy zobligować te firmy do dbania o porządek

- R. Łącz - zgŁoslł, ie mieszkancy ul. Leśnej w Maniowie Wielkim ptoszą o interwencję
Urząd Gminy w sprawie wymiany słupów. Przy posesji Pani Szacińskiej słup trzyma się
tylko na przewodach _ stwierdził, ię tam dojdzie kiedyś do nieszczęścia' zaznaczył, że
zgłaszał to jui ki|ka razy.
ZgŁoslł' teŻ, żze Państwo Góreccy posadzili dtzewa ptzy drodze, które się rozrosły i rolnicy
jad4cy tamtędy do pól uszkadzają sprzęt.

- Jarosław Kępa - sołtys wsi Dzikowa _ zgłosił, ze słupy niskiego napięcia są pognite i jak
jest wiatr, to uszkadza przewody i jest brak prądu.

Więcej spraw nie poruszono. Na zakonczetie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, żze
wpływają do niej wnioski aby przywrócić poprzedni czas rozpoczęcia sesji. Zmianana godz. 13:00
zostaŁa zrobiona na prośbę sołtysów, ale mimo poźniejszego rozpoczynania,bardzo mało sołtysów
bterze udział w sesji. W związku z tym zostaje przywrócona poprzednia godzina rczpoczynatia
sesji tj. godz. 11:00.

Ad 16.
Helena Artymowicz - Przewodnicząca Rady Gminy, w zwiyku z Wczerpaniem tematów,
zamkaęła Sesję słowami,,Zamykaln Sesję Rady Gminy Mietkó#'.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda zące

v
He lena wicz


